
Verksamhetsplan för kommande år 2023 
 

Styrelsen avser att fortsätta med medlemsmöten med olika tema där en eller 
två medlemmar står som värd för mötet. De medlemmar som har förslag på 
tema eller känner att de vill hålla i ett möte är välkomna att kontakta styrelsen. 
Planen är att i likhet med det gångna året hålla två digitala möten, men utöka 
antalet fysiska möten från fyra till fem.  
 
Styrelsen tar också gärna emot förslag på teman för mötena. Att vi under året 
har besökt olika bigårdar har också varit uppskattat och vi vill gärna uppmuntra 
medlemmar att upplåta sin bigård för möte.  
 
Första lördagen i juni är det Gnestadagen och då räknar vi med att finnas på 
plats och att alla medlemmar som vill kan ta med sig honung för provsmak och 
ev försäljning. Vi i styrelsen skulle gärna vilja att vi på årsmötet utser en 
arbetsgrupp som vill organisera detta.  
 
”Avläggarlistan”, som har till uppgift att kostnadsfritt förmedla bin mellan 
säljare och köpare, kommer att leva kvar nästa år. Tanken är att köparen så 
långt det är möjligt får sina bin tidigt på säsongen (slutet av juni eller början av 
juli). Att skriva upp sig på avläggarlistan är bindande och det är viktigt att 
köparen beställer det material som behövs i god tid före avhämtning. 
 
Glädjande nog planerar våra vänner Alejandra och Linda att även kommande år 
hålla biodlingskurs för nybörjare. Kurser har ett antal digitala träffar där 
biodlingsteori behandlas, och följs sedan av flera praktiska träffar i en bigård i 
närheten av Gnesta.  
 
Styrelsen tittar också på om det är möjligt att samordna föreläsningar och 
medlemsmöten med tex Nyköping, Flen och Södertälje. 
 
Södertälje har investerat i material för att göra mellanväggar, vi skulle gärna 
göra besök för att se hur det fungerar. 
 
Styrelsen föreslår att avgiften ska vara oförändrad 2024. 


